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Jag - och många med mig- föreslår att Bräcke kommun placerar ut bänkar och bord i Bräcke 

centrum, i anslutning till livsmedelsbutiker och apotek. 

För att äldre, barnfamiljer och turister ska stanna till och kunna sätta sig och njuta av en glass eller 

bara sitta och vila. 

Vi önskar fler företag och fler som flyttar hit, då är dessa bänkar en självklar del av detta. 

Vissa beklagar sig över att missbrukarna sitter på bänkar. Jag anser att ett fåtal ganska oförargliga 

missbrukare inte ska få bestämma över vår gemensamma miljö. Om människor bråkar eller är 

högljudda kan vi alla säga till dem eller ringa polisen. Samt socialtjänsten vars uppdrag bl a är att ta 

hand om missbrukare kanske kan lämna sitt kontor och gå ned hundra meter och tala med dem om 

det är problem. Kanske anställa vid-behovs-ordningsvakter om nödvändigt? 

För Bräckes framtid och ökad handel fr turister och andra är att ställa ut bänkar en enkel och 

förhållandevis enkel åtgärd och jag tycker det är pinsamt att vi ska behöva ens diskutera det. 
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